
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 21 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2024 m. rugsėjo 30 d. Nr. T2-11

Šilalė

Posėdis įvyko 2024-09-26 10.00 – 14.30 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 24 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). Nedalyvavo – Rolandas Toleikis.

Posėdyje dalyvavo 26 kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Valdemaras

Jasevičius (pirmininkas), Remigijus Jonutis, Vytautas Jucius.

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-18

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-19

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

3. Dėl leidimo imti trumpalaikę paskolą (kredito liniją) uždarajai akcinei bendrovei

„Šilalės šilumos tinklai“.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

4. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės ir Vytauto Didžiojo universiteto

bendradarbiavimo sutarties pasirašymui.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas.

5. Dėl Šilalės sporto mokyklos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-62

,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės ugdymo įstaigų sporto salių ir kitų patalpų nuomos įkainių“

pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugsėjo 25 d. sprendimo Nr. T1-234

,,Dėl Pailgintos darbo dienos grupės paslaugų teikimo Šilalės rajono savivaldybės mokyklose

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

Elektroninio dokumento nuorašas
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8. Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio Tenenių seniūnijoje, Tenenių miestelyje,

įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

9. Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio Šilalės kaimiškojoje seniūnijoje, Vingininkų

kaime, įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

10. Dėl valstybinės žemės ūkio paskirties žemės sklypo, kadastro Nr. 8770/0007:333,

esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Upynos miestelyje, nuomos.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. liepos 25 d. sprendimo Nr. T1-204

„Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 8760/0006:51, dalies, esančios

Šilalės mieste, Parko g. 2, nuomos“ 1 punkto pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

12. Dėl valstybiniame žemės sklype, kadastro Nr. 8760/0006:182, Struikų g. 15, Šilalės

mieste, esančio pastato (unikalus Nr. 8797-1000-5018) patalpoms eksploatuoti, tenkančių žemės

sklypo dalių dydžių nustatymo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Žadeikių seniūnijos Žadeikių kaimo gatvės

pavadinimo suteikimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

14. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-34

„Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

16. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 29 d. sprendimo Nr. T1-81

„Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

17. Dėl pripažinto netinkamu naudoti  ir nereikalingu Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto nurašymo, išardymo ir likvidavimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

18. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos sutartį.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

19. Dėl savivaldybės turto perdavimo viešajai įstaigai Šilalės pirminės sveikatos

priežiūros centrui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

20. Dėl savivaldybės turto perdavimo viešajai įstaigai Šilalės rajono savivaldybės

sveikatos centrui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

21. Dėl patalpų perdavimo pagal Savivaldybės turto patikėjimo sutartį UAB Tauragės

regiono atliekų tvarkymo centrui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

22. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančių inžinerinių statinių

perdavimo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.
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23. Dėl Viešame aukcione parduodamo Šilalės rajono savivaldybės nekilnojamojo turto

ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 25 d. sprendimo Nr. T1-

266 ,,Dėl uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės autobusų parkas“ keleivių vežimo vietinio

(priemiestinio) reguliaraus susisiekimo maršrutais paslaugos teikimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

25. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-86

„Dėl Piniginės socialinės paramos nepasiturintiems Šilalės rajono gyventojams teikimo tvarkos

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

26. Dėl vidutinių kuro kainų, taikomų būsto šildymo ir karšto vandens išlaidų

kompensacijoms apskaičiuoti, patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

27. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. sausio 18 d. sprendimo Nr. T1-17

„Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono savivaldybės sveikatos centro steigimo“ pakeitimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

28. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-285

„Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės stebėtojų tarybos sudarymo“ pakeitimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

29. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-283

„Dėl viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos stebėtojų tarybos sudarymo“ pripažinimo

netekusiu galios.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

30. Dėl Trūkstamų specialistų pritraukimo į Šilalės rajono savivaldybę tvarkos aprašo

patvirtinimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

31. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Trūkstamų specialistų sąrašo sudarymo ir prašymų

svarstymo komisijos sudėties ir nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

32. Tarybos mažumos valanda.

Posėdžio pirmininkas klausė, ar bus klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei.

Balsavo: UŽ – 24.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo

Nr. T1-18 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė dėl Dalios Grinkevičiūtės muziejaus, ar užteks nusimatytų 71 000

Eur pilnai užbaigti muziejų.

T. Bartkus atsakė, kad taip, užteks.
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R. Norvilienė klausė dėl užsienio bendradarbiavimo, biudžete tam nusimatyta 30 000

Eur, kokia dalis yra iš šios eilutės išleista, kokia dalis yra likusi ir ką planuojama už juos dar

padaryti.

T. Bartkus atsakė, kad ši eilutė yra užsienio bendradarbiavimui, išvykoms, susitikimams,

esame numatę lapkričio mėnesį įmažinti 30 metų bendradarbiavimą su Vokietijos partneriu

Stavenhagen (liet. – Štavanhagenas) miestu. Tačiau, kiek tiksliai panaudota negalime pasakyti,

nepasižiūrėjome.

R. Norvilienė klausė dėl mokamų slaugos paslaugų dalinio finansavimo, savivaldybės

prisidėjimo, tam numatyta 60 000 Eur, kiek panaudota iš šios eilutės.

D. Vėlavičiutė atsakė, kad apie 16 000 Eur.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-18 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024–2026

metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo

Nr. T1-19 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-19 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų

biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Leidimas imti trumpalaikę paskolą (kredito liniją) uždarajai akcinei

bendrovei „Šilalės šilumos tinklai“.

Tarybos narys Tadas Sadauskis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (dėl

galimo viešų ir privačių interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kam tiksliai bus panaudotos lėšos.

T. Bartkus atsakė, kad prie Kvėdarnos ir Šilalės katilinių bendrovė stato saulės elektrinę,

lėšos bus panaudotos paslaugų apmokėjimui.

R. Norvilienė domėjosi dėl įmonės pasiruošimo šildymo sezonui.

V. Jasevičius domėjosi, kiek dar yra laisvo turto, kuris nėra įkeistas ar užstatytas.

E. Aušra atsakė, kad nėra laisvo turto.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo imti trumpalaikę paskolą

(kredito liniją) uždarajai akcinei bendrovei „Šilalės šilumos tinklai“ (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. Nebalsavo – 1.

Į posėdžių salę grįžo T. Sadauskis.

4. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės ir Vytauto Didžiojo universiteto

bendradarbiavimo sutarties pasirašymui.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Šilalės rajono

savivaldybės ir Vytauto Didžiojo universiteto bendradarbiavimo sutarties pasirašymui

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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5. SVARSTYTA. Šilalės sporto mokyklos nuostatų patvirtinimas.

Tarybos nariai Remigijus Jonutis, Aistė Giedraitienė, Dainius Bergelis nusišalino nuo 5 ir

6 darbotvarkės klausimo, priežastį nurodė (R. Jonutis – nes jo vaikas lanko sporto mokyklą; A.

Giedraitienė – nes jos vaikas lanko sporto mokyklą; D. Bergelis – dėl galimo viešų ir privačių

interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės sporto mokyklos nuostatų

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 21 d. sprendimo

Nr. T1-62 ,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės ugdymo įstaigų sporto salių ir kitų patalpų nuomos

įkainių“ pakeitimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar yra statistika kiek švietimo įstaigos surenka lėšų iš nuomos, kaip

sekasi rinkti nuomą Šilalės sporto mokykloje. 

R. Kuzminskaitė atsakė, kad duomenis reikėtų surinkti.

T. Bartkus informavo, jog Tarybos mažumos valandoje bus Šilalės sporto mokyklos

direktorė, galės atsakyti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2020 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-62 ,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės ugdymo

įstaigų sporto salių ir kitų patalpų nuomos įkainių“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo A. Giedraitienė, R. Jonutis, D. Bergelis.

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugsėjo 25 d. sprendimo

Nr. T1-234 ,,Dėl Pailgintos darbo dienos grupės paslaugų teikimo Šilalės rajono savivaldybės

mokyklose tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Jonutis klausė, ar visiems vaikams užtenka vietų dėl Pailgintos darbo dienos grupės

suteikimo.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad ne.

R. Jonutis klausė, ar yra galimybė padidinti grupių skaičių.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad viskas susiję su finansiniais ištekliais, taip pat ir

žmogiškaisiais ištekliais, nes pedagogų irgi pradeda trūkti mokyklose. Patikino, kad visgi 95

proc. prašymų yra patenkinami.

R. Jonutis domėjosi, ar dabar lanko pilnos grupės.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad sąrašuose yra po 30 vaikų vienoje grupėje, lankymo vidurkis

kiekvieną dieną 25-26 vaikai.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2020 m. rugsėjo 25 d. sprendimo Nr. T1-234 ,,Dėl Pailgintos darbo dienos grupės

paslaugų teikimo Šilalės rajono savivaldybės mokyklose tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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8. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, esančio Tenenių seniūnijoje, Tenenių

miestelyje, įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu, patikslinti

Lietuvos administracinių ginčų komisijos Klaipėdos apygardos skyriaus adresą iš Manto g. 37 į

J. Janonio g. 24 ir prašė pritarti.

R. Norvilienė domėjosi, ar planuojama naujai įrengti aikštelę.

T. Bartkus atsakė, kad nežinome kokie tolimesni planai, nebendravome su jais šiuo

klausimu. Tačiau turimomis žiniomis šis sklypas anksčiau priklausė parapijai ir galimai esama

aikštelė buvo padaryta suderinus su parapija.

R. Norvilienė klausė, ar tokie klausimai dėl žemių neturėjo būti sprendžiami anksčiau.

T. Bartkus atsakė, kad treniruokliai yra mažoji architektūra, galbūt sklypo savininkas

buvo gavęs sutikimą statyti iš NŽT.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės sklypo, esančio

Tenenių seniūnijoje, Tenenių miestelyje, įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

9. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, esančio Šilalės kaimiškojoje seniūnijoje,

Vingininkų kaime, įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu, patikslinti

Lietuvos administracinių ginčų komisijos Klaipėdos apygardos skyriaus adresą iš Manto g. 37 į

J. Janonio g. 24 ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus domėjosi, ar su tikslu šį sklypą įrašome į neprivatizuojamų žemių planus.

T. Bartkus atsakė, kad dėl šio sklypo įsigijimo kreipėsi pilietis, pagal įstatymus turintis

atsiklausti ar šis sklypas savivaldybei nėra reikalingas, savivaldybė nusprendė sklypą pasilikti ir

nedavė sutikimo. Kol kas šiame sklype nėra nieko numatyto, bet ateityje galbūt reikės saulės

elektrinių plėtrai ir pan. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės sklypo, esančio

Šilalės kaimiškojoje seniūnijoje, Vingininkų kaime, įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

10. SVARSTYTA. Valstybinės žemės ūkio paskirties žemės sklypo, kadastro Nr.

8770/0007:333, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Upynos miestelyje, nuoma.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, ar yra kokie pastatai, kodėl ne konkurso būdu ir, ar žemės ūkio

paskirties sklypas.

J. Kačinauskas atsakė, kad šis žemės sklypas buvo suteiktas piliečiui laikinai naudotis, o

pagal LR žemės įstatymą, piliečiai kurie naudojo tuos žemės sklypus galėjo sudaryti ilgalaikes

nuomos sutartis lengvatinėmis sąlygomis. Ir kadangi sklypas pakliūva į Upynos miestelio

teritoriją jį turi išnuomoti savivaldybė. LR žemės įstatymas numato nuomą ilgiausiai 25 metams.

T. Bartkus tikslinosi, ar nevertėtų įtraukti į privatizuojamus ir aukciono būdu išnuomoti

arba parduoti, ar yra tokia galimybė.

E. Gečas pasisakė, kad miesteliuose ir miestuose žemės ūkio paskirties žemės negali būti,

jeigu norėtume parduoti turėtų būti pakeista paskirtis.

Nariai diskutavo dėl sklypo nuomos, nuomos laikotarpio, sutarties nutraukimo atvejų.

Pasisakė R. Vaitiekus, R. Norvilienė, E. Gečas, A. Meiženis.

Iš posėdžių salės išėjo V. Jucius.

T. Bartkus siūlė nutraukti diskusijas ir atidėti šio sprendimo priėmimą ir iki kito tarybos

posėdžio pasižiūrėti dėl terminų ir kt. dalykų.
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Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu atidėti pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Atidėti pateiktą sprendimo projektą dėl valstybinės žemės ūkio paskirties

žemės sklypo, kadastro Nr. 8770/0007:333, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Upynos

miestelyje, nuomos (bendru sutarimu).

11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. liepos 25 d. sprendimo

Nr. T1-204 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 8760/0006:51, dalies,

esančios Šilalės mieste, Parko g. 2, nuomos“ 1 punkto pakeitimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Papildė T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė, turime analogišką klausimą ir analogišką situaciją, tik skirtingi

nuomos metai, galbūt reikėtų su šiais klausimais sugrįžti ir apsvarstyti kiek metų galima

išnuomoti.

T. Bartkus atsakė, kad teisės aktai skirtingai reglamentuoja juridiniams asmenims ir

fiziniams asmenims, todėl nuomos metai skiriasi. 

E. Gečas paaiškino, kad aiškinamajame rašte parašyta, kad galimas nuomos terminas yra

tik 11 metų, todėl, nes pastato fizinis nusidėvėjimas yra 70 proc., negalima ilgesniam laikui

negu, kad gali stovėti pastatai. 

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jucius.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. liepos 25 d. sprendimo Nr. T1-204 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės

sklypo, kadastro Nr. 8760/0006:51, dalies, esančios Šilalės mieste, Parko g. 2, nuomos“ 1 punkto

pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. NEBALSAVO – 1.

12. SVARSTYTA. Valstybiniame žemės sklype, kadastro Nr. 8760/0006:182, Struikų g.

15, Šilalės mieste, esančio pastato (unikalus Nr. 8797-1000-5018) patalpoms eksploatuoti,

tenkančių žemės sklypo dalių dydžių nustatymas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė tikslinosi dėl sprendimo projekto, ar turime vėl tą pačią situaciją.

E. Gargasė išėjo iš posėdžių salės.

T. Bartkus atsakė, kad ne, ne ta pačią.

R. Norvilienė pasisakė, bet piliečiams, privatiems asmenims.

T. Bartkus paaiškino, jog anksčiau buvo padarytas daugiabučio specialusis planas,

suformuotas sklypas, dabar šį sklypą pagal daugiabutyje gyvenančių žmonių turimą plotą

atsidalina į dalis. Po šio sprendimo projekto daugiabučio namo gyventojai galės arba išsipirkti

arba išsinuomoti savo dalį.

L. Dargienė klausė, kito daugiabučio gyventojai taip pat norėtų įsigyti žemės, kokiu būdu

jie tai galėtų padaryti.

T. Bartkus atsakė, kad yra formuojami sklypai, savivaldybė ir taryba apsispręs kokiu

būdu.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybiniame žemės sklype,

kadastro Nr. 8760/0006:182, Struikų g. 15, Šilalės mieste, esančio pastato (unikalus Nr. 8797-

1000-5018) patalpoms eksploatuoti, tenkančių žemės sklypo dalių dydžių nustatymo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Žadeikių seniūnijos Žadeikių kaimo

gatvės pavadinimo suteikimas.
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Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Papildė T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Žadeikių seniūnijos Žadeikių kaimo gatvės pavadinimo suteikimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

14. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai.

Tarybos narys Egidijus Gečas nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (nes

įregistruojami keliai praeina šalia jo asmeninio sklypo) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė domėjosi dėl Vytauto Didžiojo paminklo, esančio Kvėdarnoje, atnaujinimo

proceso.

T. Bartkus atsakė, kad esame paskyrę lėšas tvarkybos projektui parengti, o kadangi

nebuvo įregistruoti, strigo ir projekto parengimas. Įregistravus bus galima užbaigti projektą ir

ieškoti lėšų tvarkymui.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Gargasė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Gečas.

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo

Nr. T1-34 „Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė klausė, buvo atlikti šių gatvių kadastriniai matavimai, ką planuojama su jais

daryti.

T. Bartkus atsakė, kad juos turės savivaldybė.

L. Dargienė domėjosi, ar kadastriniai matavimai būtų perduoti gyventojams, jeigu jie

sugalvotų patys tvarkytis sodininkų bendriją. 

T. Bartkus atsakė, kad jei bus toks klausimas ateityje, spręsime. Tačiau kol kas bendrija

nesikreipė.

R. Kibelienė papildė, jog matavimams lėšas išleido savivaldybė, turėtų priimti sprendimą

išpirkti ir apmokėti patirtas išlaidas savivaldybei.

L. Dargienė klausė, kodėl aiškinamajame rašte yra teigiama, kad išregistruoti statiniai įgis

bešeimininkio turto statusą. Pacitavo įstatymus. 

R. Kibelienė atsakė, todėl, kad pagal sodininkų bendrijos įstatymą, sodininkų bendrija

nėra įsiregistravusi teritorijos, jie neturi teritorijos, yra Struikų k. ir gatvė. Tokios, kaip sodininkų

bendrijos nėra niekur įregistruotos, nėra juridinio fakto. 

L. Dargienė prašė raštiškai informuoti, kokiais įstatymais remiantis jie turi įregistruoti tą

turtą.

R. Kibelienė atsakė, kad yra įstatymai ir pagal įstatymą turi įsiregistruoti. Sodininkų

bendrija turi viską žinoti. 
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T. Bartkus pasisakė, suprantame faktą tą, kad šios gatvės nebus sodininkų bendrijos

nuosavybė, nebus įregistruotos registrų centre ir bus laisvi valstybiniai žemės plotai.

L. Dargienė dar kartą prašė pateikti informaciją raštu, kokiu įstatymu remiantis turi

įregistruoti. 

Pasisakė A. Meiženis, L. Dargienė, T. Bartkus, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-34 „Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo

Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo

patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

16. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 29 d. sprendimo

Nr. T1-81 „Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. kovo 29 d. sprendimo Nr. T1-81 „Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo

Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo

patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

17. SVARSTYTA. Pripažinto netinkamu naudoti  ir nereikalingu Šilalės rajono

savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto nurašymas, išardymas ir

likvidavimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kas toliau, ar planuojama atstatyti kabantį tiltą.

T. Bartkus atsakė, kad kol kas neplanuojama. Painformavo, jog pagal europinį projektą,

bus statomas tiltas į Pakisio piliakalnį ir, kad šio statinio projektavimas kainuos beveik 28 000

Eur. Patikino, jog Kvėdarnoje esančio tilto sutvarkymas kainuotų panašią sumą, tik iš biudžeto

lėšų.

R. Norvilienė tikslinosi, jog panašiam tiltui Pajūrio miestelyje buvo skirtas finansavimas,

gal šiuo atveju irgi galima suremontuoti.

T. Bartkus atsakė, kad ne. Paaiškino, jog tilto konstrukcija yra suirusi ir, kad reikalinga iš

esmės naujai statyti statinį. 

R. Norvilienė klausė, ar buvo atvykę specialistai pasižiūrėti, kad tikrai negalima

remontuoti.

T. Bartkus atsakė, kad taip buvo.

R. Norvilienė pasisakė, jog tilto nebuvimas gali sukelti problemų turistiniais tikslais ir

gyventojams, kurie juo naudojosi.

T. Bartkus atsakė, kad maža dalis gyventojų naudojosi šiuo tiltu, nes kitoje tilto pusėje

iškart patenkama į sklypą, nėra ir turistinių objektų. 

R. Norvilienė tikslinosi, ar vizija yra neatstatyti šio tilto.

T. Bartkus atsakė, kad gavome kreipimąsi, seniūnija parašė dėl likvidavimo, komisija

vertino ir teikiame tarybai apsispręsti.

R. Norvilienė tikslinosi, kas po to.

T. Bartkus atsakė, kad buvo bandyta skelbti konkursą šiam tiltui ne viena kartą, bet

neatsiranda projektuotojų.

R. Norvilienė klausė, bet kitiems tiltams neturime negalią turintiems asmenims

pritaikomumo.
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T. Bartkus atsakė, kad ateityje projektuojant naują tiltą jau privaloma pritaikyti.

R. Norvilienė pasisakė, jog planuojant kitų metų biudžetą vertėtų pasižiūrėti, galbūt

atsirastų lėšų ir šiam objektui.

Pasisakė L. Dargienė ir klausė, ar tikrai nerastume lėšų tilto atstatymui, galbūt galima dar

kartą skelbti sąlygas ir skelbti dar vieną konkursą.

T. Bartkus atsakė, kad šiais metais, tiltus, kuriuos buvo įmanoma, kapitaliai atnaujinome.

Visgi tai tarybos apsisprendimas.

V. Jucius klausė, ar nėra galimybės tiltą padaryti saugesnį ir suradus finansavimo

šaltinius jį rekonstruoti.

T. Bartkus atsakė, kad tai yra tarybos apsisprendimas, lėšų šiam tiltui nėra numatyta.

E. Auškalnis klausė, ar tiltas tikrai yra įregistruotas.

R. Kibelienė atsakė, kad taip.

Pasisakė E. Auškalnis ir klausė, kam reikalingas tiltas, jei kitoje jo pusėje nieko nėra.

Papildė A. Mikalauskas.

V. Jasevičius pasisakė, ar nereikėtų nelikviduoti, nenurašyti, o tiltą palikti nenaudojamą ir

atsiradus lėšų kapitaliai rekonstruoti. 

T. Bartkus pasisakė, kad tokiu atveju bent trosus reikėtų nupjauti.

V. Jasevičius siūlė nugriauti, bet nenurašyti ir likviduoti. Atsiradus lėšoms būtų lengviau

atlikti kapitalinį remontą. Nereikėtų iš naujo registruoti ir gauti naujų leidimų statybai.

T. Bartkus klausė, ar galima teisiškai iš sprendimo projekto išbraukti žodžius „nurašyti“

ir „likviduoti“.

V. Jucius pasisakė, kad šiam sprendimo projektui reikėtų išvis nepritarti, jo netaisyti.

Toliau nariai diskutavo dėl sprendimo projekto pakeitimų, jog šiuo atveju jis keistųsi iš

esmės. Protokoliniu nutarimu nuspręsta atidėti sprendimą ir rengti šio tarybos sprendimo

pataisymą. 

R. Norvilienė taip pat siūlė seniūną įpareigoti nurodyti, kad būtų uždėtas ženklas

„pavojinga naudoti“ arba, kad būtų aptvertas iki kol bus priimtas sprendimas, ką toliau daryti.

Pasisakė R. Gečienė.

Nariai diskutavo.

Iš posėdžių salės išėjo V. Jucius.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu atidėti pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Atidėti pateiktą sprendimo projektą dėl pripažinto netinkamu naudoti  ir

nereikalingu Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto

nurašymo, išardymo ir likvidavimo (bendru sutarimu).

18. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas pagal panaudos sutartį.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl savivaldybės turto perdavimo

pagal panaudos sutartį (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jucius.

19. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas viešajai įstaigai Šilalės pirminės

sveikatos priežiūros centrui.

Tarybos narė Birutė Žirlienė nusišalino nuo 19 ir 20 darbotvarkės klausimo svarstymo,

Aistė Giedraitienė nusišalino nuo 19 klausimo svarstymo, priežastį nurodė (B. Žirlienė dėl viešų

ir privačių interesų konflikto, A. Giedraitienė dėl galimo viešų ir privačių interesų konflikto) ir

paliko posėdžių salę.

Pritart bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl savivaldybės turto perdavimo

viešajai įstaigai Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centrui (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

20. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas viešajai įstaigai Šilalės rajono

savivaldybės sveikatos centrui.

Tarybos narys Valdemaras Jasevičius nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (dėl galimo interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl savivaldybės turto perdavimo

viešajai įstaigai Šilalės rajono savivaldybės sveikatos centrui (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę grįžo B. Žirlienė, A. Giedraitienė, V. Jasevičius.

21. SVARSTYTA. Patalpų perdavimas pagal Savivaldybės turto patikėjimo sutartį UAB

Tauragės regiono atliekų tvarkymo centrui.

Tarybos narė Lineta Dargienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (dėl

galimo interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl patalpų perdavimo pagal

Savivaldybės turto patikėjimo sutartį UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo centrui

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę grįžo L. Dargienė.

22. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančių inžinerinių

statinių perdavimas patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – 1.3. punkte

išbraukti pasikartojantį adresą „Šilalė, Kapų g., 1.4. punkte, sakinio pradžioje išbraukti „Šilo

gatvė Šilalė, Šilo g. ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančių inžinerinių statinių perdavimo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

23. SVARSTYTA. Viešame aukcione parduodamo Šilalės rajono savivaldybės

nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė klausė, ar buvo bandyta šį turtą nuomoti.

R. Kibelienė atsakė, kad pagal teisės aktus, savivaldybės funkcijoms nereikalingas turtas

gali būti parduotas tik įrašius į šį sąrašą, buvo parengti teisės aktai, kad nereikalingas, yra

pripažintas direktoriaus įsakymas, yra numatyta įrašyti į parduodamo turto sąrašą ir aukciono

būdu bus parduodamas. 

Iš posėdžių salės išėjo V. Jasevičius.
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L. Dargienė klausė, ar tikrai mums jų nereikia, pvz.: Kaltinėnuose esanti sodyba.

T. Bartkus atsakė, kad būtent būstas esantis Kaltinėnuose buvo kaip socialinis būstas, jis

yra beveik avarinės būklės ir tam, kad pritaikyti gyvenimui reikėtų nemažų investicijų.

Papildė R. Kibelienė.

L. Dargienė domėjosi dėl Laukuvos, Aušros g. 9.

R. Kibelienė atsakė, kad pastatas yra avarinės būklės, griuvėsiai.

L. Dargienė tikslinosi dėl Kaltinėnų sen. Ąžuolijos k. 6 esančio pastato.

R. Norvilienė klausė, dėl būsto Ąžuolijos kaime, trūksta socialinių būstų, tad ar visgi

nebuvo galvota remontuoti.

T. Bartkus atsakė, kad reikalingos labai didelės investicijos, nėra kaip atvesti vandens,

nėra nuotekų.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešame aukcione parduodamo

Šilalės rajono savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. NEBALSAVO – 1.

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Po pertraukos į posėdį sugrįžo visi tarybos nariai.

24. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 25 d.

sprendimo Nr. T1-266 ,,Dėl uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės autobusų parkas“ keleivių

vežimo vietinio (priemiestinio) reguliaraus susisiekimo maršrutais paslaugos teikimo“

pakeitimas.

Tarybos nariai Edmundas Auškalnis, Raimundė Gečienė nusišalino nuo klausimo

svarstymo, priežastį nurodė (E. Auškalnis dėl viešų ir privačių interesų; R. Gečienė dėl viešų ir

privačių galimų interesų konfliktų) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą  su pakeitimu, 3 punktu

įrašyti, jog sprendimas įsigalioja nuo  2024 m. spalio 1 d., o ankstesnį, 3 punktą laikyti 4 punktu

ir prašė pritarti.

L. Dargienė tikslinosi, ar šis kainų pakėlimas gyventojų nepalies ir tai lies tik mokinių

vežiojimą. 

T. Bartkus atsakė, kad taip.

R. Norvilienė klausė, o nuomojantiems žmonėms, ar kiti įkainiai.

R. Kibelienė atsakė, kad taip, kiti.

R. Norvilienė klausė, ar buvo paskaičiuota, kiek pakėlus kainas papildomai iki šių metų

pabaigos reikės skirti lėšų mokinių pavėžėjimo ar kt. atvejais. 

R. Kibelienė paaiškino, kad šiais metais nesikeis niekas, kiek patirs išlaidų tiek ir gaus į

savikainą. Tačiau, jeigu liktų 1 Eur 43 ct., o jų savikaina būtų didesnė, tuomet jie pradėtų dirbti

nuostolingai. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. lapkričio 25 d. sprendimo Nr. T1-266 ,,Dėl uždarosios akcinės bendrovės

,,Šilalės autobusų parkas“ keleivių vežimo vietinio (priemiestinio) reguliaraus susisiekimo

maršrutais paslaugos teikimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Gečienė, E. Auškalnis.
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25. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo

Nr. T1-86 „Dėl Piniginės socialinės paramos nepasiturintiems Šilalės rajono gyventojams

teikimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-86 „Dėl Piniginės socialinės paramos

nepasiturintiems Šilalės rajono gyventojams teikimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

26. SVARSTYTA. Vidutinių kuro kainų, taikomų būsto šildymo ir karšto vandens išlaidų

kompensacijoms apskaičiuoti, patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Jonutis klausė, yra išskirtos tik trys rūšys: malkos, briketai ir granulės. Ką daryti

žmogui, kuris kūrena skystu kuru.

R. Kibelienė atsakė, kad tuomet skaičiuojama pagal malkas.

R. Jonutis pasisakė, jog skaičiuojant pagal malkas neatitinka, nes kuras yra brangesnis už

malkas.

R. Kibelienė atsakė, kad pagal malkas savivaldybė neprivalo padengti visų kuro sąnaudų.

Nustatyta kaina ir leis tik dalį kompensuoti. 

Papildė T. Bartkus.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, ką pasakyti seniems žmonėms, kurie kūrena skystu

kuru ir gauna kompensacija paskaičiuotą pagal malkas, kuri jų nuomone yra ženkliai per maža. 

T. Bartkus atsakė, kad suprantama, jog kompensacija maža, bet reikia apsispręsti, ar mes

teikiame prioritetą kompensuoti taršias kuro rūšis ar ne. Nes taryba buvo apsisprendusi taršių

kuro rūšių nebekompensuoti.

R. Jonutis klausė dėl išsakyto pasiūlymo komitete.

R. Kibelienė atsakė, kad siūlymui buvo nepritarta, jo nereikia minėti pristatant sprendimą.

T. Bartkus paaiškino, kad siūlymams kuriems būna pritarta, jie būna paviešinami tarybos

posėdyje. 

Pasisakė R. Vaitiekus, R. Jonutis, V. Miknienė, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl vidutinių kuro kainų, taikomų

būsto šildymo ir karšto vandens išlaidų kompensacijoms apskaičiuoti, patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

27. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. sausio 18 d. sprendimo

Nr. T1-17 „Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono savivaldybės sveikatos centro steigimo“

pakeitimas.

Tarybos narė Aistė Giedraitienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (nes

liečia jos darbovietę ) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai Birutė Žirlienė, Valdemaras Jasevičius nusišalino nuo 27 ir 28

darbotvarkės klausimo svarstymo, priežastį nurodė (B. Žirlienė dėl viešų ir privačių interesų; V.

Jasevičius dėl viešų ir privačių interesų) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

T. Bartkus tikslinosi, ar vykdyti projektą buvome įpareigoję Šilalės sveikatos centrą ar

savivaldybę.

I. Butvidienė atsakė, kad reikalinga apsitarti ir nuspręsti.

Pasisakė T. Bartkus.
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R. Gečienė klausė, nuo kada bus teikiamos paliatyviosios pagalbos paslaugos ir visos

kitos.

I. Butvidienė atsakė, kad dėl paliatyviosios pagalbos paslaugos sutartis pasirašyta nuo

rugpjūčio 24 d. (su UAB „Telšių šeimos sveikatos centras), šeimos gydytojai tai žino ir gali

rašyti siuntimus šiai paslaugai gauti.

R. Gečienė domėjosi, kiek tokių lankomų pacientų yra.

I. Butvidienė atsakė, kad kol kas dar nei vienas pacientas neišreiškė poreikio šiai

paslaugai. 

R. Gečienė tikslinosi, bet ar paslaugos jau teikiamos.

I. Butvidienė atsakė, kad taip.

V. Miknienė tikslinosi, kokios yra pagrindinės priežastys, kad mūsų sveikatos centras

negali gauti šios paslaugos licencijos.

I. Butvidienė paaiškino, kad gauti šią licenciją reikia atlikti tam tikrus dalykus licencijai

gauti, bet kiek svarbiau nepamiršti, kad susiduriame su tam tikrų specialistų trūkumu ir neturime

žmogiškųjų resursų.

O. Šarmavičius papildė dėl paliatyviosios paslaugos.

E. Gečas pasitikslino, kada išėjo LR sveikatos apsaugos ministro įsakymas šiai paslaugai

įsigalioti.

I. Butvidienė atsakė, kad 2007 m.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. sausio 18 d. sprendimo Nr. T1-17 „Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono

savivaldybės sveikatos centro steigimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę grįžo A. Giedraitienė.

28. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo

Nr. T1-285 „Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės stebėtojų tarybos sudarymo“

pakeitimas.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – 1.4. punkte esantį

Arūną Aleksandravičių pakeisti Virgilijumi Aču, o 1.5. punkte Valentiną Žiogą pakeisti Juozu

Raudoniumi, preambulėje įrašyti šių žmonių sutikimus ir sprendimo projekto 2 punkto pabaigoje

įrašyti papildomai „su visais pakeitimais ir papildymais“ ir prašė pritarti.

L. Dargienė klausė, kodėl nuspręsta pakeisti stebėtojų tarybos narį Arūną

Aleksandravičių.

T. Bartkus atsakė, kad komitete pasiūlymai buvo svarstyta, jiems buvo pritarta ir dabar

teikiame sprendimo projektą su komiteto pasiūlymais. 

L. Dargienė klausė, kuo šis asmuo neįtiko, jeigu gerai lankė posėdžius, sąžiningai

atstovavo.

T. Bartkus paaiškino, jog buvo pasiūlymas prijungus Laukuvos ambulatoriją prie Šilalės

sveikatos centro,  kad stebėtojų taryboje atsirastų ir atstovų iš Laukuvos, nes iki šiol buvo visi

Šilalės miesto atstovai.

L. Dargienė klausė, o ar dabar nėra du atstovai iš Laukuvos.

T. Bartkus atsakė, kad taip, iš 5 yra 2 atstovai.

Nariai diskutavo dėl pakeitimų.

R. Norvilienė klausė, gal galima praplėsti stebėtojų tarybą, ar yra numatytas konkretus

skaičius kiek turi sudaryti.

T. Bartkus atsakė, kad negalima, skaičius numatytas įstatymo.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė prašė daugiau papasakoti apie 1.5. punkte naujai siūlomą į

stebėtojų tarybą narį.
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T. Bartkus atsakė, kad vienas narių yra Laukuvos seniūnaitijos seniūnaitis, buvęs

Laukuvos ambulatorijos stebėtojų tarybos pirmininkas.

Pasisakė R. Gečienė, A. Meiženis, L. Dargienė.

A. Mikalauskas informavo, jog 2 punkto nereikia keisti, jį palikti tokį koks ir buvo.

Pasisakė R. Vaitiekus, R. Norvilienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-285 „Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono

ligoninės stebėtojų tarybos sudarymo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 4.

Į posėdžių salę sugrįžo B. Žirlienė, V. Jasevičius.

29. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo

Nr. T1-283 „Dėl viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos stebėtojų tarybos sudarymo“

pripažinimas netekusiu galios.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-283 „Dėl viešosios įstaigos Laukuvos

ambulatorijos stebėtojų tarybos sudarymo“ pripažinimo netekusiu galios (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

30. SVARSTYTA. Trūkstamų specialistų pritraukimo į Šilalės rajono savivaldybę

tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – sprendimo

projekto 3.2. punktą, papildyti prierašu sakinio pabaigoje „su visais pakeitimais ir papildymais“;

tvarkos apraše, 7.3. punkte vietoje 150 Eur įrašyti 200 Eur; 11.5. punkte vietoje 300 Eur įrašyti

200 Eur; 16.4. punkte vietoje 300 Eur įrašyti 200 Eur; 10 punktą perkelti į 6 punkto pabaigą;

patikslinti 9 punktą, ir jį išdėstyti taip „Tam pačiam asmeniui skatinimo priemonė gali būti

skiriama tik vieną kartą ir tik vienam iš Aprašo 7.1., 7.2., 7.3., 7.4., 7.6., 7.7. papunkčiuose

nurodytų skatinimo priemonių pasirinktinai“; 10 punktą išdėstyti taip „Skatinimo priemonės

išvardintos aprašo 7.5. ir 7.8. papunkčiuose tam pačiam asmeniui gali būti skiriamos kartu su

aprašo 9 punkte įvardintomis skatinimo priemonėmis ir skiriamos daugiau nei vieną kartą“,

atitinkamai pakeisti 12 punktą ir jį išdėstyti taip „Tam pačiam asmeniu skatinimo priemonė gali

būti skiriama tik vieną kartą ir tik vienam iš Aprašo 11.3., 11.4., 11.5. papunkčiuose nurodytų

skatinimo priemonių pasirinktinai. Skatinimo priemonės išvardintos Aprašo 11.1., 11.2.

papunkčiuose tam pačiam asmeniui gali būti skiriamos kartu su aprašo 11.3., 11.4., 11.5.

papunkčiuose įvardintomis skatinimo priemonėmis ir skiriamos daugiau negu vieną kartą“; 18

punktą išdėstyti taip „Tam pačiam asmeniui skatinimo priemonė gali būti skiriama tik vieną

kartą ir tik vieną iš Aprašo 16.1., 16.2., 16.3., 16.5. papunkčiuose nurodytų skatinimo priemonių

pasirinktinai. Skatinimo priemonė nurodyta 16.4. papunktyje tam pačiam asmeniui gali būti

skiriama kartu su aprašo 16.1., 16.2., 16.3., 16.5. išvardintomis skatinimo priemonėmis ir

skiriamos daugiau nei vieną kartą“; pritarus pasiūlymams atitinkamai atlikti korekcijas prieduose

ir prašė pritarti.

R. Norvilienė tikslinosi dėl pateiktų pakeitimų, ar jie buvo apsvarstyti komitete.

T. Bartkus atsakė, kad pakeitimai buvo apsvarstyti komitete.

R. Norvilienė klausė, kiek turime trūkstamų specialistų atstovų, kiek prireikės lėšų

skatinamosioms priemonėms išleisti.

T. Bartkus atsakė, kad bus žiūrima pagal poreikį, kol kas iš šios eilutės skatinamoji

priemonė buvo skirta 1 asmeniui. Paaiškino, kad jei sąraše atsiras asmenys, bus įtraukti į sąrašą
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ir skiriama lėšų pagal tai kokią priemonę pasirinks. Kol kas iš šios eilutės panaudota labai

nedaug. 

Iš posėdžio išėjo, ir toliau posėdyje nebedalyvavo V. Jankauskaitė-Milčiuvienė (13.00

val.).

R. Gečienė tikslinosi dėl pakeitimų 11.4. ir 11.5. punktuose.

Toliau nariai diskutavo dėl pakeitimų.

A. Bataitytė domėjosi, ar skatinimo priemonės veiksmingos.

I. Butvidienė atsakė, kad taip, veiksmingos.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Trūkstamų specialistų

pritraukimo į Šilalės rajono savivaldybę tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

31. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Trūkstamų specialistų sąrašo sudarymo ir

prašymų svarstymo komisijos sudėties ir nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – sprendimo

projekte, 3 punkte įrašyti „su visais pakeitimais ir papildymais“; Aprašo 30 punkte vietoje mero

turėtų būti įrašytas administracijos direktorius ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Trūkstamų specialistų sąrašo sudarymo ir prašymų svarstymo komisijos sudėties ir nuostatų

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Bendru sutarimu nutarta, kad Tarybos mažumos valanda truks 1 val. (nuo 13.07 val. iki –

14.07 val.).

Iš posėdžio išėjo ir toliau posėdyje nebedalyvavo V. Jasevičius, G. Navardauskas (13.07

val.), A. Meiženis, R. Rimkus, B. Žirlienė (13.08 val.).

32. SVARSTYTA. Tarybos mažumos valanda.

R. Norvilienė teiravosi, ar yra pakeista Kelių priežiūros ir plėtros programos lėšų

paskirstymo ir objektų parinkimo darbo grupės (toliau – Kelių priežiūros darbo grupė) sudėtis,

kokios iniciatyvos ėmėtės po ankstesniojo posėdžio, sulaukęs tarybos narių pareiškimo ir

prašymo.

T. Bartkus atsakė, kad buvo kalbėtasi su frakcija, buvo priimtas sprendimas nekeisti

nario. Priminė, jog ankstesnės kadencijos metu kai kurie tarybos nariai taip pat buvo pripažinti

sulaužę etiką, o dabar jie yra labai svarbių komisijų pirmininkai. Šiuo atveju R. Rimkus yra

Kelių priežiūros darbo grupės narys, ne pirmininkas.

R. Norvilienė klausė, ar jūsų nuomone toks žmogus gali dirbti tokioje darbo grupėje,

kurioje buvo pripažintas supainiojęs viešus ir privačius interesus.

T. Bartkus atsakė, kad taip, manau kad gali, nes darbo grupė teikia rekomendacijas.

Taryba ir komitetai priima galutinius sprendimus. Galutinį sprendimą priėmė taryba, jos metu R.

Rimkus nusišalino ir nebalsavo.

Pasisakė R. Norvilienė ir ragino dar kartą pergalvoti ir atnaujinti Kelių priežiūros darbo

grupės sudėtį. 

T. Bartkus atsakė, kad teismas neįpareigojo mero pakeisti jokių sprendimų.

R. Norvilienė tikslinosi, visgi, manote, kad yra amoralu ir etiška, kad šis tarybos narys

toliau dirbtų Kelių priežiūros darbo grupėje.

T. Bartkus atsakė, kad nebesikartos, nes į klausimą jau buvo atsakyta.

R. Norvilienė klausė, ką planuojate daryti šiuo klausimu sulaukęs  Regionų apygardos

administracinio teismo nuosprendžio.
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Meras Tadas Bartkus viešai prašo įvertinti, ar Artūras Dambrauskas balsuodamas Kelių

priežiūros darbo grupėje dėl Vabalų k. kelio, kur gyvena jo teta, taip pat turėtų dirbti šioje darbo

grupėje.

R. Norvilienė pasisakė ir klausė dėl savivaldybės Turto ir socialinės paramos skyriaus

atskyrimo, kas yra šiuo klausimu daroma.

T. Bartkus atsakė, kad dirba struktūros pertvarkos komisija, ji yra pateikusi

administracijos direktoriui išvadas, administracijos direktorius įvertins išvadas, suderins

struktūrą su meru ir tuomet bus priimti atitinkami sprendimai.  

R. Norvilienė tikslinosi, kada tai bus padaryta.

T. Bartkus atsakė, kad šiais metais.

R. Gečienė domėjosi, ar buvo kas nors padaryta dėl mieste sklindančio blogo kvapo, ką

nusprendėte, kokios išvados.

T. Bartkus atsakė, kad šiuo klausimu jau buvo diskutuota, asmeniškai kreipiausi į

institucijas, kad būtų ištirti du šaltiniai dėl galimų kvapų – prie UAB „Rivona“ ir Šilalės vandenų

nuotekų valykla. Tyrimo išvados – nenustatyta, kad iš šių šaltinių sklinda kvapai. Informavo, kad

šiuo metu vyksta naujas tyrimas dėl kito taršos šaltinio (jis nėra inicijuotas savivaldybės).

T. Sadauskis klausė, ar tarybos nariai bus įtraukti į komisijos sudėtį dėl administracijos

struktūros.

T. Bartkus atsakė, kad ne, pagal teisės aktus taryba nebetvirtina struktūros. Tai tvirtina

pats įstaigos vadovas suderinęs su meru. Šiuo atveju komisijoje nedalyvauja nei savivaldybės

vadovai, nei tarybos nariai, dalyvauja tik specialistai, seniūnijų atstovai.

T. Sadauskis klausė, o ar nematote poreikio įtraukti tarybos narių.

T. Bartkus atsakė, manome, kad tai neturėtų būti susiję su politika.

T. Sadauskis domėjosi, kaip susidarė komisija.

T. Bartkus atsakė, kad komisija buvo sudaryta direktoriaus įsakymu.

L. Dargienė klausė, kokia situacija su Kvėdarnos g. remontu, kas padaryta, ką ketinama

daryti.

T. Bartkus atsakė, kad buvo parašyti du raštai, vienas šaligatvių savininkui Via Lietuva, iš

jų gavome neigiamą atsakymą. Rašėme LR susisiekimo ministerijai, tačiau iš jų irgi gavome

neigiamą atsakymą, lėšų tam nėra.

R. Norvilienė klausė dėl Dariaus ir Girėno skvero vizualizacijos, kiek sulaukta

pasiūlymų, ar į juos atsižvelgta ir į kiek atsižvelgta.

T. Bartkus atsakė, kad taip, buvo atsižvelgta į pasiūlymus. Informavo, jog didžioji dalis

pasiūlymų buvo dėl medžių nekirtimo, tačiau dėl jų yra sprendimas, pagal ekspertų išvadas,

kuriomis ir bus vadovaujamasi, kad, jeigu medis yra blogos arba labai blogos būklės ir keliantis

pavojų ne tik turtui bet ir skvero lankytojams, tokie medžiai turėtų būti iškirsti, tokių medžių yra

23.  Taip pat buvo pasiūlymai dėl vabzdžių namelių, tačiau planuojame jų nestatyti.

Pasisakė R. Norvilienė apie grįžtamojo ryšio nesulaukimą dėl pateiktų pasiūlymų.

Domėjosi, koks skvere esančio Stasio Girėno ir Stepono Dariaus skrydžiui per Atlantą atminti

paminklo likimas.

T. Bartkus atsakė, kad numatyta iškelti iš skvero. Svarstome iškėlimą prie Šilalės Dariaus

ir Girėno progimnazijos (toliau – Progimnazija).

R. Norvilienė klausė, ar su Progimnazijos bendruomene buvo kalbėta dėl paminklo.

T. Bartkus atsakė, kad taip, buvo kalbėta, buvo siūlyta apsitarti su bendruomene kur

turėtų būti jo vieta. Progimnazija kaip galimas vietas nurodė prie mažosios ir prie didžiosios

mokyklos.

R. Norvilienė domėjosi, o kaip dėl iškėlimo į Atminimo aikštę.

T. Bartkus atsakė, kad techniniame projekte, tiek pirminiame, tiek antriniame nurodyta,

kad paminklas iškeliamas į užsakovo nurodytą vietą. 

Diskutavo dėl paminklo perkėlimo.

R. Gečienė klausė dėl kolumbariumo, kokia situacija, kada bus.
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T. Bartkus atsakė, kad kolumbariumo techninis projektas yra parengtas, yra nupirkta

apšvietimo dalis, pasirašyta sutartis, kad atvesti apšvietimą ir yra perkami rangos darbai pačio

kolumbariumo. Informavo, kad vyko du pirkimai, kol kas nebuvo gauta pasiūlymų, galimai

projektuotojai atsisako dėl trumpo įgyvendinimo laikotarpio (iki š. m. pabaigos), tačiau pirkimas

bus skelbiamas dar kartą.

R. Gečienė klausė, dėl būsimo socialinio būsto Kovo-11-osios g., kada planuojama

pradėti statyti, nes gyventojai toje vietoje turintys daržus yra sunerimę.

T. Bartkus atsakė, kad didžioji dauguma daržų yra privačiame, ne valstybiniame sklype.

Informavo, kad šiuo metu yra nupirkta techninė specifikacija, pagal tarybos sprendimą, greitu

metu bus skelbiamas projektavimo pirkimas. Manome, kad pavasarį dar bėdų nebus ir bus

galima sodinti daržus, darbai turėtų prasidėti tik dar kitų metų pabaigoje arba dar sekančių

pradžioje.

A. Giedraitienė klausė, kokioje stadijoje daugiabučių projektas už ligoninės.

T. Bartkus atsakė, kad šiam projektui yra išduoti statybos leidimai, investuotojai gali

statyti, artimiausiu metu pasitikslinsime ką planuoja daryti. 

R. Norvilienė klausė, kas yra Šilalės sporto mokyklos antrame aukšte.

T. Bartkus atsakė, kad administracinės patalpos, taip ir yra ir pagal projektą.

R. Norvilienė domėjosi, kas vyksta tuose patalpose.

T. Bartkus atsakė, kad kol kas niekas nevyksta. Sprendžiame finansavimo klausimą, kad

ten galėtų atsirasti kambariai sportininkams, stovykloms.

R. Norvilienė tikslinosi, ar patalpos nėra reikalingos Šilalės sporto mokyklai, ar tikrai

visas personalas sutelpa esamose patalpose.

T. Bartkus atsakė, kad dauguma trenerių Šilalės sporto mokykloje dirba antraeilėse

pareigose, atvyksta vakare, tad tikrai vakare po treniruočių prie kompiuterių nesėdi, bent jau

nežinome tokio poreikio, kad treneriams labai reikėtų kabinetų. Esant poreikiui treneriai

naudojasi šalia persirengimo kambarių esančiais trenerių-teisėjų kabinetais. Prašė Šilalės sporto

mokyklos direktorės plačiau pakomentuoti.

G. Jurgutienė papildė, kad kompiuteriu pasinaudoti treneriams tikrai turime patalpas,

poreikio dirbti su kompiuteriu po treniruočių nėra, nesulaukėme.

R. Norvilienė klausė dėl antro aukšto patalpų.

G. Jurgutienė atsakė, kad pradiniame projekte buvo numatytas viešbutis, boulingas, po to

vėl buvo numatytos administracinės patalpos. Šiai dienai antrame aukšte kaip ir yra

administracinės patalpos. Patalpoms įsikurti lėšų negavome, tačiau yra vizija jas naudoti kaip

bendrabučio tipo kambarius sportininkams, stovykloms ir pan.

R. Norvilienė klausė, kaip sekasi atidarius naują sporto salę, vaikų kambarį, ar pildosi

prognozės dėl lėšų surinkimo, dėl nuomos.

G. Jurgutienė atsakė, milžiniškų pajamų neturime ir nedengiame sporto salės išlaidų,

tačiau dėl to, nes reikėjo susitvarkyti daug dokumentų, išsiimti licencijas, visoms erdvėms

sertifikatus, apmokyti darbuotojus, darbuotojai turėjo gauti pažymėjimus, pirkome inventorių,

vien treniruoklių salėje smulkiam inventoriui reikėjo 6400 Eur, o jo pastoviai reikia,

investavimas yra nuolatinis. Pajamų per 4 mėn. sporto salė, su treniruoklių sale, batutų erdve,

vaikų gimtadienio kambariu rinko 37 000 Eur. Tai yra visai neblogai, turint omenyje, kad tai

buvo vasaros laikotarpis.

R. Norvilienė klausė, kaip su didžiosios salės nuoma, kalbama, kad brangu.

G. Jurgutienė atsakė, kad po kol kas tokio pasakymo, kad yra brangu neturime, salė yra

užimta, pailginome netgi darbo grafiką iki 22.00 val. vakaro, nes neįsitenkame.

L. Dargienė klausė dėl karatistų būrelio, ar grupė negalėtų būti įleidžiami į didžiąją salę,

nes vaikų yra daug, jie dabartinėje salėje nesutelpa, joje yra tvanku, patalpa nepritaikyta tokiems

užsiėmimams.

G. Jurgutienė atsakė, kad treneris ir žinojo ir matė kokias patalpas gaus, jis dirba 30 metų

tuo pačiu grafiku ir nenori slinktis, nori 17.00-18.30 val., o tokiu laiku yra 9 vaikų krepšinio

grupės, tad ar atiduoti salę 25 vaikams žaidžiantiems krepšinį ar karate grupei, su 11 vaikų.
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R. Norvilienė klausė, ar Šilalės sporto mokyklos mokiniams sudarytos sąlygos ir kitur

lankytis, pvz.: treniruoklių salėje. Ir jei taip, ar už tą pačią sumą, ar turi papildomai mokėti.

G. Jurgutienė atsakė, kad taip, dėl to yra akredituotos NVŠ programos, turi galimybę eiti

po du kartus į baseiną ir į treniruoklių salę. Gali nemokamai naudotis treniruoklių sale tik su

treneriu, individualiai negali.

A. Bataitytė klausė dėl skelbimų lentų (rinkiminiams plakatams, informacijai pateikti),

galbūt seniūnai galėtų pasižiūrėti, nes kai kur jų nėra.

T. Bartkus atsakė, kad didžiosiose seniūnijose seniūnai pastato rinkimines lentas, tačiau

gyvenvietėse, kur jau yra skelbimų lenta ir statyti dar atskirą lentą rinkimams – nežinau, galime

atkreipti dėmesį, arba ją pastatyti, jeigu gyvenvietėje nėra išvis jokios lentos. Informavo, kad

politikams yra galimybė ir patiems statyti lentas ir kabinti plakatus, niekas to nedraudžia.

R. Norvilienė klausė dėl šildymo sezono, kaip esate pasiruošę.

E. Aušra atsakė, kad šildymo sezonui esame pasiruošę, iki kovo mėn. Esame apsirūpinę

kuru. 

R. Norvilienė domėjosi, kaip tikėtina, ar gyventojams šildymo kaina kils, ar išliks stabili.

E. Aušra atsakė, kadangi biokuro kaina šiek tiek krito, tai kaina turėtų būti panaši kaip ir

pernai.

R. Norvilienė klausė, ar savivaldybė yra pasiruošusi pagelbėti bendruomenėms šildymo

sezono metu.

T. Bartkus atsakė, kad savivaldybės taryba yra patvirtinusi NVO rėmimo tvarką. Galbūt

tą tvarką reikia peržiūrėti, nes kol kas kitaip kompensuoti negu, kad yra numatyta tvarkoje

negalime. 

R. Norvilienė klausė, galbūt verta atnaujinti NVO tvarkos aprašą, nes bendruomenė yra

rajono dalis ir reikia ieškoti galimybių.

T. Bartkus atsakė, kad tai yra ne tik tvarkos aprašo klausimas, bet ir finansavimo, nes

jeigu kalbama apie tai, kad padengti visų bendruomenių komunalinius kaštus 100 proc., tai

atitinkamai tam reikia numatyti lėšų. Ieškome sprendimo būdų, šiai dienai tvarka leidžia

bendruomenei kompensuoti iki 1000 Eur komunalinėms išlaidoms padengti.

Nariai diskutavo dėl kompensavimo bendruomenėms.

L. Dargienė klausė, kaip vyksta renovacijos, galbūt būtų galima įvesti didesnę kontrolę,

nes darbuotojai ateina į darbą 9.30 val., išeina 16.00 val. ir pan.

T. Bartkus tikslinosi, ar rangovas atsilieka nuo darbų grafiko. Nes jeigu neatsilieka nuo

grafiko, tai yra rangovų reikalas kelintą pradės darbus ir kelintą baigs. Šilumos tinklai to negali

kontroliuoti.

L. Dargienė prašė atkreipti dėmesį ir įvesti kontrolės tiek, kiek įmanoma, bent tai, jog

konteineriais neužstatytų stovėjimo aikštelių, nes gyventojai nebeturi kur statyti automobilių,

neužkrautų plytelėmis.

D. Bergelis tikslinosi, ar dėl renovuojamų namų, ar pajamos kasmet mažėja, ir ar

parduodate mažiau megavatų.

E. Aušra atsakė, kad taip.

A. Dambrauskas klausė, o vamzdynų kaštai tie patys.

E. Aušra atsakė, kad taip, nuostoliai didėja, nes kiekvienas surenovuotas namas 30-40

proc. mažiau sunaudoja šilumos. O vamzdynai yra likę seni ir jų mažinti neapsimoka, nes būtų

didžiuliai kaštai.

Papildė T. Bartkus.

A. Dambrauskas klausė dėl Sporto klubo „Šilalės lūšis“ varžybų ir finansavimo, ar

komanda startuos ir, ar bus skirtas papildomas finansavimas.

T. Bartkus atsakė, kad taip, komanda jau treniruojasi, važiuoja į draugiškas varžybas,

ruošiasi, o finansavimas per sporto rėmimo programą, klubas tikisi, kad finansavimas vėl bus

skirtas. Ir jeigu taryba pritars, manau, kad suma turėtų būti nemažesnė nei, kad skyrėme šiemet.

A. Dambrauskas klausė, ar remsime Nerimantą Jucių Dakaro varžybose.

T. Bartkus atsakė, kad sporto rėmimo programos rėmuose.
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R. Gečienė klausė, kokia situacija su Šilalės sveikatos centru, kaip vyksta reforma.

T. Bartkus atsakė, kad prijungus Laukuvos ambulatoriją prie ligoninės netikėjome, kad

ten yra taip blogai su administravimu, buhalteriniai dokumentai buvo vedami ranka, problemų

kilo ir su atostogų apskaita, tačiau šiai dienai šie dalykai jau yra išspręsti. Taip pat sužinojus apie

reorganizaciją, nuo praeitų metų kovo mėn. įstaigoje palaipsniui buvo didinami darbuotojų

atlyginimai, ko pasėkoje ambulatorija šį pirmą pusmetį patyrė 42 000 Eur nuostolį, dabar įstaiga

likusį pusmetį priėmusi atitinkamus sprendimus, pakoregavimus, tikisi, kad išlaviruos ir

ambulatorija neneš nuostolio iki metų galo. Taip pat ambulatorijos gydytoja iškart po prijungimo

pasiprašė atostogų, buvo išspręstas klausimas dėl pavadavimo. Po reorganizacijos iš darbo

neišėjo nei vienas darbuotojas.

Papildė J. Skrodenienė.

R. Gečienė domėjosi, kada bus pradėti renovacijos darbai Laukuvos ambulatorijoje ir iš

kokių pinigų.

T. Bartkus atsakė, kad ateinantį mėnesį greičiausiai pasirašysime finansavimo sutartį ir

pradėsime rengti paprastojo remonto aprašus, supaprastintą techninį projektą ir gali būti, kad

kitais metais prasidės darbai.  

T. Sadauskis klausė, kodėl mažumos valandą darome ne pagal numatytą tvarką Šilalės

rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamente, kodėl nesuorganizuojame pirmiau Kolegijos

posėdžio, kurios metu nusispręstume Tarybos mažumos valandos datą.

T. Bartkus atsakė, kad Kolegijos sprendimai yra rekomendaciniai. Jie nėra privalomi ar

įpareigojantys. 

R. Norvilienė prašė pristatyti tūkstantmečio mokyklos programą, kaip ji įgyvendinama

Šilalės rajono ugdymo įstaigose.

J. Pryšmantė pristatė tūkstantmečio mokyklos programą, informavo, kad joje dalyvauja 6

ugdymo įstaigos, projektui buvo skirta 1 735 450 Eur, šiuo metu atlikti paprastojo remonto

darbai 4 gimnazijose (Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijoje, Šilalės Simono Gaudėšiaus

gimnazijoje, Laukuvos Norberto Vėliaus gimnazijoje, Kaltinėnų Aleksandro Stulginskio

gimnazijoje). Paprastieji remonto darbai šiuo metu dar atliekami Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus

gimnazijoje, Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijoje. Baldų pirkimas vykdomas Laukuvos

gimnazijai (iki rugsėjo 30 d.), o kitų mokyklų pirkimas iki spalio 10 d. Bendra baldų pirkimo

suma yra apie 104 000 Eur. Mokymams lieka bendra suma 277 000 Eur, už kuriuos bus perkami

mokymai pagal planą. Projekto pabaiga planuojama 2026 m.  balandžio mėn.  

R. Norvilienė prašė vedėjos raštu atsiųsti informaciją, kas konkrečiai kiekvienoje

mokykloje už kokią sumą buvo padaryta, kokio rezultato tikimasi.

Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas 2024 m. spalio

31 d., komitetų posėdžiai spalio 28 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė
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Parašo formatas Einamojo galiojimo (XAdES-EPES)

Laiko žymoje nurodytas laikas

Informacija apie sertifikavimo paslaugų teikėją EID-SK 2016
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